
 

 

Medlemsmöte 1-2020 
 

 
Minnesanteckningar vid PRO Veberöds medlemsmöte på Vevrehemmet 2020-01-22                                      

        
Kaffe Kaffe och kaka serverades. Tack till Britt Persson, Lilian Wirén och 

Lisbeth Fredriksson för kakbaket. 

 

Underhållning   Olof Jilkén berättade om sin väg tillbaka efter klätterolyckan 

 

Mötets öppnande Möte öppnades och ordförande önskade God fortsättning på det nya 

året. 

 

Kallelse Kallelse har skett i behörig ordning. 

 

Nya medlemmar     3 nya medlemmar hälsades välkomna till PRO Veberöd. 

 

Skrivelser Inga skrivelser, rapporter eller motioner har inkommit. 

 

LPR, KPR Kjell berättade om att brukarna klagar på hemtjänsten när de behöver 

kompletteringshandla. LPR har bjudit in chefen för hemtjänsten för att 

klarlägga vad som gäller. 

 Skånes idrottsförbund starar seniormotion till hösten. 

 Gert berättade om bostadsmässan som varit i Lund. Partierna s och m 

var överens om bostadsbyggandet i Lunds kommun. 2025 kommer det 

att finnas 300 000 nya över 75 år i Sverige. Lund har ingen tomtmark 

att bygga, privata alternativ för dyrt. Planeras att bygga på fler våningar 

på redan befintliga byggnader. Fodras 150 000 nya seniorbostäder i 

Sverige, 30 000/år. Lund har inga pengar att bygga för. LKF inte 

intresserade av seniorlägenheter. LKF ska bygga på gamla Idalaskolan 

mark och Bonum 34 köpelägenheter i Veberöd. 

 

Cirklar Cirklarna startar i nästa vecka.  

 18/2 Handarbete  

 29/1 Veberöd med omnejd  

 20/2 Litteratur  

 20/2 Lappteknik  

 31/1 Matlagning 

 

Resor/Utfärder 6/2 Ullared kl. 6.00 vid kyrkomuren. 4 platser kvar. 200 kr. som man får 

tillbaka som presentkort vid framkomsten till GKÅ:s 

 22/3 Phantomen på Operan, finns platser kvar. 

 29/4 MFF museet 

 27/5 Flottfärd vid Habogård 

 3/6 Mariavall och Yangtorp, lunch på Rönås byakrog. 

 Brandövning med HLR och korvgrillning i juni 

 

 

 

 

 



 

Fester 28/2 Räkfrossa 

 20 mars Danskväll 

 17/4 Pubkväll  

 6/5 Grisfest  

  

Boule När vädret tillåter. Inomhusboule pågår i tennishallen.  

 Genarp kommer och spelar 26/2 kl. 13-15, 20 kr. 

  

PRO-Café  PRO-café den 27 januari kl. 14.00.  

 

Övriga frågor Tack för uppvakningen från Kjell Persson. Maria Petersson tackade för 

julblomman. 

 Ulf Einevall informerade om ett sms som han just fått ang. falska 

säljare av larm. Säger sig vara från Sector alarm men de dementerar.  

 Begär alltid legitimation och se efter om det finns någon märkning på 

deras kläder med Sector alarms namn. 

 

Prima Liv Dragning i Prima Liv gjordes av Irene. ½ kg kaffe var de tre vinsterna. 

  

Lotteridragning  Dragning av det stora lotteriet gjordes av Britt och Lilian. Många fina 

priser som vanligt. 

  

Nästa möte Nästa medlemsmöte är 19 februari är Årsmöte. Medborgarcentrum 

informerar. Motioner ska vara styrelsen tillhands senast 5 februari. 

 

Avslutning Mötet avslutades och ordförande tackade deltagarna 

 för visat intresse. 

 

Närvarande 80 medlemmar var närvarande vid mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 Vid pennan     

 Monica Lilja      


